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AMFA Local 605 Officer & Delegates 
and 

AMFA Region IV Director  
Nomination Notice and Form 

AMFA National is calling for nominations from the membership of Local 605 to fill the following 
positions:  

Local 605 Officers: President, Vice President, Secretary, Treasurer, and Safety & Standards Chair 
Local Delegates: Five (5) seated Delegates for the 2025 Special Convention 
National Officer: Region IV Director 

The term of office for the Local Officers and Delegates will commence immediately following the election 
tally and will expire in to align with the election cycle prescribed by the AMFA Constitution and Local 
Bylaws. The duties for these positions may be found in Article VXIII and XXV of the AMFA Constitution.  

The term of office for Region IV Director will commence immediately following the election tally and will 
expire in October 2028. Duties for National Officers can be found in Article VI of the AMFA Constitution.  

All active members in good standing (MIGS) of Local 605 may nominate or be nominated for these 
positions. Members may run for only one officer position; however, you may run for a Local Officer and 
Delegate position. 

Nominations must be submitted on the form below to elections@amfanatl.org no later than 5:00PM ET 
on May 15, 2025. 

Rui Leonardo May 1, 2025 
National Secretary/Treasurer 

 
PLEASE PRINT CLEARLY 

I,   , nominate   
 Nominator’s Name & AMFA # Nominee’s Name& AMFA # 

    
 Nominee’s Personal Email Address Nominee’s Cell Phone # 

for the position of:  

Signature:   Date:  
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Dirigeant et délégués de la section locale 605 de l'AMFA 
et 

Directeur de la région IV de l'AMFA  
Avis de mise en candidature et formulaire 

L'AMFA National lance un appel de candidatures parmi les membres de la section locale 605 pour pourvoir 
les postes suivants :  

Dirigeants de la section locale 605 :  président, vice-président, secrétaire, trésorier et président de la 
sécurité et des normes 

Délégués locaux :  Cinq (5) délégués assis pour le Congrès extraordinaire de 2025 
Agent national :  Directeur de la région IV 

Le mandat des dirigeants locaux et des délégués commencera immédiatement après le dépouillement des 
élections et expirera pour s'aligner sur le cycle électoral prescrit par les statuts et les règlements municipaux 
de l'AMFA. Les fonctions de ces postes se trouvent aux articles VXIII et XXV de la Constitution de 
l'AMFA.  

Le mandat du directeur de la région IV commencera immédiatement après le dépouillement des élections et 
expirera en octobre 2028. Les fonctions des agents nationaux se trouvent à l'article VI de la Constitution de 
l'AMFA.  

Tous les membres actifs en règle de la section locale 605 peuvent proposer ou être mis en candidature pour 
ces postes. Les membres ne peuvent se présenter qu'à un seul poste d'officier; cependant, vous pouvez vous 
présenter à un poste d'agent local et de délégué. 

Un fond noir avec un carré noir  Description générée automatiquement avec un niveau de confiance 
moyenno later than 5:00PM ET on May 15, 2025. 

Rui Leonardo 1er mai 2025 
National Secretary/Treasurer 

 
VEUILLEZ IMPRIMER CLAIREMENT 

I,   , nominate   
 Nom du proposant et AMFA # Nom du candidat et AMFA # 

    
 Adresse courriel personnelle du candidat Téléphone cellulaire du candidat # 

pour le poste de :  

Signature:   Rendez-vous:   


